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Protokół Nr 23/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji 

i Rozwoju Gospodarczego 
w dniu 11 marca 2008 r. 

 
 

Ad. 1 
 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący 

Pan Henryk Sadzki, który powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 

 
Ad. 2 

 
Obecni: 

• Przewodniczący:                                                    Henryk Sadzki  

• Wiceprzewodniczący:                                            Mirosław Waluś 

• Członkowie:                                                             Krzysztof Deutsch 

       Jarosław Jędrkowiak 

       Leszek Kamiński 

       Robert Marcinkowski 

                                                                                  Kazimierz Musielak  

                                                                                  El żbieta Palka 

        Krzysztof Wachowiak 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 

Na posiedzenie zaproszono gości: 

• Starosta Gostyński Pan Andrzej Pospieszyński, 

• Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak, 

• Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu Pan Mirosław 

Sobkowiak, 

• Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pan Marek Smektała, 

• Kierownik Biura Promocji i Rozwoju Powiatu Pan Michał Listwoń, 

• Pracownik Wydziału Architektury i Budownictwa Pani Ewa Janusik 
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Ad. 3 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił porządek posiedzenia Komisji. 

Zaproponowano przeniesienie pkt. j na miejsce pkt. e. W wyniku głosowania porządek 
został przyjęty głosami 9 „za”. 
 

Ad. 4 
 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił protokóły nr 20/08, 21/08, 22/08. 

W wyniku głosowania protokół Nr 20/08 został przyjęty głosami 9 „za”. W wyniku 
głosowania protokół Nr 21/08 został przyjęty głosami 9 „za”. W wyniku głosowania 
protokół Nr 22/08 został przyjęty głosami 9 „za”. 
 
Ad. 5 a 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie wyrażenia zgody na wartość jednego 

punktu w złotych dla jednostek organizacyjnych Powiatu Gostyńskiego przedstawił Naczelnik 

Pan Marek Smektała. 

 

Zarząd przedkłada projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wartość jednego punktu  

w złotych dla następujących jednostek organizacyjnych powiatu gostyńskiego: 

 

1. Zespół Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu    

2. Zespół Szkół Zawodowych w Gostyniu   

3. Zespół Szkól Rolniczych w Grabonogu     

4. Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi 

5. Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Pogorzeli  

6. Zespół Szkół Specjalnych w Brzeziu     

7. Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Gostyniu   

8. Powiatowego Urzędu Pracy w Gostyniu 

 

Wyrażenie przez Radę Powiatu zgody na zaproponowaną przez Dyrektorów wartość 

jednego punktu w złotych pozwoli na prawidłowe ustalenie wysokości wynagrodzeń dla 

pracowników ww. jednostek organizacyjnych, a ponadto spowoduje, że wynagrodzenia 

pracowników zatrudnionych na podobnych stanowiskach w jednostkach organizacyjnych 

staną się porównywalne. 
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Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie wyrażenia zgody na wartość jednego punktu w 
złotych dla jednostek organizacyjnych Powiatu Gostyńskiego. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 23/77/08 została podjęta głosami 9 „za”. 

 

Ad. 5 b 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na 

poszczególne zadania przedstawił Dyrektor Pan Mirosław Sobkowiak. 

 

Ustawa o rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w art. 35a 

ust. 3 obliguje Radę Powiatu do określenia zadań i uchwalenia podziału środków 

przeznaczonych na rehabilitację społeczną i zawodową osób niepełnosprawnych, 

przyznanych przez Prezesa Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

powiatowi gostyńskiemu na podstawie algorytmu w wysokości 1 414 812 zł.  

 W związku z powyższym proponuje się dokonać następującego podziału: na 

rehabilitację społeczną przyznać kwotę 1 081 812 zł zgodnie z załącznikiem nr 1, a na 

rehabilitację zawodową kwot 333 000 zł zgodnie z załącznikiem nr 2. 
 Podział został dokonany w oparciu o rozeznanie potrzeb środowiska osób 

niepełnosprawnych na terenie powiatu gostyńskiego. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na 
poszczególne zadania. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 23/78/08 została podjęta głosami 9 „za”. 
 
 
 
 

 



 4

Ad. 5 c 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/175/04 

Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 28 grudnia 2004 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego funduszu nagród przedstawił 

Naczelnik Pan Marek Smektała. 

 

Wprowadzenie egzaminów zewnętrznych dla szkół ponadgimnazjalnych 

prowadzonych i nadzorowanych przez Okręgową Komisję Egzaminacyjną w Poznaniu oraz 

znaczące rozszerzenie działalności edukacyjnej szkół wymaga bardziej szczegółowego 

doprecyzowania kryteriów, a tym samym uwzględnienia ich w kryteriach spełniania warunków 

nagrody wyżej cytowanej uchwały. 

 Jednocześnie, mając na uwadze promowanie najbardziej aktywnych nauczycieli 

uznaje się, że aby otrzymać Nagrodę Zarządu Powiatu Gostyńskiego należy zwiększyć ilość 

kryteriów, które będą warunkowały zasadność wniosku o Nagrodę Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/175/04 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 28 grudnia 2004 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 
przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego funduszu nagród. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 23/79/08 została podjęta głosami 9 „za”. 

 
Ad. 5 d 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania 

Stypendium Rady Powiatu Gostyńskiego dla studentów za szczególne osiągnięcia 

edukacyjne przedstawił Naczelnik Pan Marek Smektała. 

 

Na podstawie bieżących uregulowań prawnych wynika, iż Ministerstwo Rozwoju 

Regionalnego zdecydowało po konsultacjach z Komisją Europejską, o zmianie charakteru 

pomocy stypendialnej w nowym okresie programowania 2007-2013. Decyzja powyższa 

skutkuje tym, że stypendiów współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego 

dla uczniów w roku szkolnym 2007/2008 nie będzie.  
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Stypendia w następnych latach udzielane będą w ramach Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki przewidzianego na lata 2007-2013. 

O pomoc materialną będą mogli ubiegać się: 

• uczniowie szkół gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych, szczególnie uzdolnieni, 

zwłaszcza w zakresie nauk matematycznych, przyrodniczych i technicznych, których 

trudna sytuacja finansowa utrudnia rozwój edukacyjny.  

W związku z powyższym, biorąc pod uwagę brak wsparcia finansowego dla młodzieży 

z terenu Powiatu Gostyńskiego w postaci stypendiów oraz wychodząc naprzeciw 

oczekiwaniom społecznym, proponuje się możliwość uzyskania stypendium Rady Powiatu 

dla studentów, którzy wcześniej otrzymali nagrodę Zarządu. Jednocześnie, powyższe 

stypendium ma promować szczególnie uzdolnionych w różnych dziedzinach studentów 

promując w ten sposób Powiat Gostyński. 

Radny Pan Mirosław Waluś złożył wniosek o wykreślenie z § 3 pkt 1 Regulaminu 

sformułowania: „jeśli wybrany kierunek tych studiów jest kontynuacją kierunku studiów 

licencjackich”. 

Radny Pan Robert Marcinkowski nawiązał do § 1 pkt 1. Poprosił o wyjaśnienie zapisu i 

intencji Zarządu. Następnie radny poruszył kwestię laureatów, o których mowa w § 3 ust. 1. 

Naczelnik Pan Marek Smektała wyjaśnił, że rada może przyznać stypendium osobom, 

które uzyskały nagrodę zarządu i spełniły wysokie kryteria. Naczelnik powiedział, że projekt 

dotyczy laureatów nagrody zarządu.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński dodał, że nie może być zapisu, iż osoba, która 

uzyskała nagrodę zarządu ma przyznawane przez Radę automatycznie stypendium. Nie 

można ograniczać decyzyjności Rady. 

Radny Pan Robert Marcinkowski złożył wniosek, by § 1 pkt. 1 Regulaminu otrzymał 

brzmienie: „Rada Powiatu Gostyńskiego może przyznać stypendium studentom, którzy 

dwukrotnie otrzymali Nagrody Zarządu Powiatu Gostyńskiego za szczególne osiągnięcia 

edukacyjne”. Następnie Radny poruszył kwestię średniej ocen z § 6. Radny stwierdził, iż 

należy uściślić co jest brane pod uwagę do obliczania średniej. Radny zauważył, iż termin 

przynoszenia zaświadczeń o zaliczeniu semestru to konkretne daty. Radny stwierdził, iż 

terminy zakończenia sesji są różne na różnych uczelniach i może się zdarzyć, że dana 

osoba nie zdąży. 

Naczelnik Pan Marek Smektała wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o szkolnictwie wyższym 

brane są pod uwagę wszystkie zapisane w indeksie oceny. Naczelnik wyjaśnił, że ustalenie 

konkretnego terminu obliguje stypendystę do pilnowania terminu. 

Radna Pani Elżbieta Palka zapytała o przewidywane koszty stypendium i nagród zarządu. 
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Naczelnik Pan marek Smektała poinformował, że zarezerwowano 10 000 zł na 2008 rok. 

Przewiduje się maksymalnie 6-7 wnioskodawców. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie 
z § 3 pkt 1 Regulaminu sformułowania: „jeśli wybrany kierunek tych studiów jest 
kontynuacją kierunku studiów licencjackich”. 

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty głosami 7 „za” i 2 „wstrzymującymi”. 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie wniosek, by § 1 pkt. 1 
Regulaminu otrzymał brzmienie: „Rada Powiatu Gostyńskiego może przyznać 
stypendium studentom, którzy dwukrotnie otrzymali Nagrody Zarządu Powiatu 
Gostyńskiego za szczególne osiągnięcia edukacyjne”. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty głosami 8 „za” i 1 „wstrzymującym”. 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania Stypendium 
Rady Powiatu Gostyńskiego dla studentów za szczególne osiągnięcia edukacyjne. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 23/80/08 została podjęta głosami 8 „za” 
i 1 „wstrzymującym”. 
 
Ad. 5 e 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zamiaru utworzenia Gimnazjum 

Samorządu Powiatowego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu przedstawił 

Naczelnik Pan Marek Smektała. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu zwrócił się o wyrażenie zgody na 

utworzenie Gimnazjum Samorządu Powiatowego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w 

Gostyniu.  

Wniosek swój uzasadnił następującymi argumentami:  
a) posiadane doświadczenie w nauczaniu młodzieży w przedziale wiekowym 13 – 16 

lat, bowiem w latach 2001 – 2005 takowe gimnazjum funkcjonowało 

w przedmiotowym Zespole, 

b) oferta edukacyjna skierowana dla absolwentów szkół podstawowych z terenu całego 

Powiatu Gostyńskiego, 

c) zajmowanie przez byłych uczniów gimnazjum czołowych miejsc w konkursach 

przeznaczonych dla gimnazjalistów, 
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d) osiąganie bardzo wysokich wyników na egzaminie gimnazjalnym organizowanym 

przez Okręgową Komisję Egzaminacyjną w Poznaniu, 

e)  osiąganie bardzo wysokich wyników przez absolwentów gimnazjum na egzaminie 

maturalnym organizowanym przez Okręgową Komisję Egzaminacyjną w Poznaniu, 

f) utworzenie klasy „zerowej” jako innowacji pedagogicznej jest realizacją procesu 

kształcenia uczniów trzeciej klasy gimnazjum, 

g) wydłużenie cyklu kształcenia pozwoli na szybsze wyłonienie uczniów zdolnych a tym 

samym lepsze przygotowanie do konkursów i olimpiad przedmiotowych, 

h) rada pedagogiczna ZSO w Gostyniu pozytywnie zaopiniowała wniosek dyrektora 

o utworzenie przedmiotowego gimnazjum. 

i) spełnienie oczekiwań części rodziców i uczniów aspirujących do uczenia się 

w gimnazjach miasta Leszna lub Poznania. 

Jednocześnie, zgodnie z art. 5 ust. 5 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty 

(tekst jednolity: Dz. U. z 2004 r. Nr 256, poz. 2572) zakładanie i prowadzenie gimnazjum jako 

typu szkoły należy do zadań własnych gminy, a zgodnie z art. 5 ust. 5 b wyżej cytowanej 

ustawy jednostka samorządu terytorialnego może zakładać i prowadzić szkołę, której 

prowadzenie nie należy do jej zadań własnych po zawarciu porozumienia 

z jednostką samorządu terytorialnego, dla której prowadzenie danego typu szkoły lub 

placówki jest zadaniem własnym. 

 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński przedstawił intencje Zarządu. Zamierzano utworzyć 

gimnazjum dwujęzyczne, wówczas obwód jest niepotrzebny. Na razie brakuje kadry, gdyż 

nauczyciele się kształcą. Istnieje klasa „zerowa”. Rodzice wystąpili z wnioskiem o utworzeniu 

gimnazjum. Klasa zerowa jest dziwnym tworem, gdyż subwencję oświatową otrzymuje 

gmina, a klasa utrzymywana jest ze środków powiatu. Dyrektor nie chciał zwlekać z decyzją 

utworzenia gimnazjum, mimo braku kadry ze względu na zwiększenie oferty edukacyjnej na 

terenie powiatu. Jest małe prawdopodobieństwo, że gmina zgodzi się na wyznaczenie 

obwodu. Ponadto projekt uchwały budzi niezdrowe emocje, dlatego zarząd wycofa ten 

projekt, gdyż ma małe szanse powodzenia. Dyrektor powinien bardziej zmobilizować 

nauczycieli. Starosta stwierdził, że konkurencja i zwiększona oferta na rynku jest dobrym 

pomysłem. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak wyraził zadowolenie z wycofania projektu uchwały. 

Radny zauważył, iż dobrym pomysłem jest rozszerzanie oferty edukacyjnej poprzez np. 

szkołę policealną w Krobi. Radny zasugerował porozumienie z gminami w sprawie 

finansowania gimnazjum. 

Radny Pan Mirosław Waluś stwierdził, iż jest usatysfakcjonowany tym co powiedział 

Starosta. Radny stwierdził, że dyskusja na temat gimnazjum była dobrym pomysłem. 
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Radny Pan Leszek Kamiński zapytał o liczbę uczniów uczęszczających do klasy zerowej. 

Naczelnik Pan Marek Smektała poinformował, że w roku 2007: 17 uczniów pochodziło z 

Gostynia, a 9 z powiatu. W roku 2008: 11 uczniów pochodziło z Gostynia a 18 z powiatu. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński zauważył, iż za kilkadziesiąt lat niż demograficzny 

osiągnie takie rozmiary, że trzeba będzie zamknąć jakąś szkołę. 

Radny Pan Robert Marcinkowski stwierdził, iż na terenie Gostynia brakuje szkół 

prywatnych, które stanowią prawdziwą konkurencję. Nie ma potrzeby wchodzić w 

kompetencje gminy. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zamiaru utworzenia Gimnazjum Samorządu 
Powiatowego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 23/81/08 została odrzucona głosami 7 „przeciw” i 2 
„wstrzymującymi”. 
 
Ad. 5 f 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w 

drodze darowizny od Gminy Gostyń nieruchomości położonej w Gostyniu przy ulicy 

Bojanowskiego przedstawiła Pani Ewa Janusik. 

 

Przedmiotowa nieruchomość oznaczona jest jako działka nr 929/5 o powierzchni 

0,0159 ha i zapisana jest w księdze wieczystej Gostyń Tom 36 karta 945. 

Nieruchomość, która stanowi własność Gminy Gostyń, wykorzystywana jest przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej, wchodząc w skład ogrodzonego 

kompleksu szpitalnego wraz z działkami będącymi własnością Powiatu. Na przedmiotowej 

dzialce znajduje się zieleń oraz zadaszenie z kontenerami na śmieci. 

Z wnioskiem o zbycie nieruchomości na rzecz Powiatu Gostyńskiego, w celu 

uregulowania jej stanu prawnego, tj. uzgodnienia go ze stanem faktycznym, Zarząd Powiatu 

Gostyńskiego zwrócił się do Burmistrza Gostynia w listopadzie 2007 r.  

Rada Miejska w Gostyniu w Uchwale Nr XVIII/167/08 z dnia 1 lutego 2008 r. wyraziła 

zgodę na dokonanie darowizny na wskazany przez Zarząd Powiatu cel. 

Nabycie będzie miało charakter nieodpłatny. Powiat poniesie koszty sporządzenia aktu 

notarialnego oraz opłatę sądową za wpis własności w księdze wieczystej. 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od 
Gminy Gostyń nieruchomości położonej w Gostyniu przy ulicy Bojanowskiego. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 23/82/08 została podjęta głosami 9 „za”. 
 
Ad. 5 g 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości położonej w Kuczynie przedstawiła Pani Ewa Janusik. 

 

Przedmiotem zbycia jest nieruchomość oznaczona jako działka nr 115/1 o 

powierzchni 0,2229ha, położona w Kuczynie, gmina Krobia. 

Działka ta została oddana w 2000 r. w trwały zarząd Powiatowemu Zarządowi Dróg  

w Gostyniu jako plac składowy i tak jest nadal wykorzystywana. 

Wniosek o zbycie przedmiotowej nieruchomości złożył PZD, któremu stała się ona 

zbędna.  

Nieruchomość usytuowana jest w sąsiedztwie drogi wojewódzkiej nr 434. Dojazd z 

tej drogi utwardzony jest nawierzchnią bitumiczną. Nieruchomość jest ogrodzona i w części 

utwardzona nawierzchnią asfaltową.  

Nieruchomość położona jest na obszarze, dla którego nie ma obowiązującego 

miejscowego planu zagospodrowania przestrzennego. Kierunek wyznaczony przez Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Krobia to tereny 

eksploatacji powierzchniowej. 

Nabyciem przedmiotowej nieruchomości jest zainteresowany przedsiębiorca z 

terenu powiatu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 
w Kuczynie. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 23/83/08 została przyjęta głosami 9 „za”. 
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Ad. 5 h 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju 

Lokalnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2007-2015 przedstawił Kierownik Pan Michał 

Listwoń. 

 

Plan Rozwoju Lokalnego na lata 2007-2015 jest w pewnym zakresie kontynuacją 

dokumentu przyjętego w maju 2005 roku. Proponowany Wysokiej Radzie PRL na lata 2007-

2015 zawiera jednakże nowe, istotne elementy, które skłoniły nas do przyjęcia projektu 

nowego Programu. 

W dokumencie przyjęliśmy bardziej rozbudowaną diagnozę, wychodząc z założenia, że tylko 

możliwie szeroka informacja na temat posiadanych zasobów Powiatu oraz sytuacji 

społecznej i gospodarczej, pozwoli dobrać odpowiednie cele i zadania. Materiał został 

wzbogacony analizą słabych-silnych stron, szans i zagrożeń (SWOT).  

Uwzględniono stanowiska i uwagi, które napłynęły z poszczególnych gmin. Jest bowiem 

szereg zadań, które mogą nie być dostatecznie dostrzegalne z perspektywy powiatu, a które 

są widoczne właśnie z perspektywy mniejszym lokalnych społeczności. Z drugiej strony, 

liczymy również na szersze niż dotąd zaangażowanie samorządów gminnych w 

podejmowaniu i realizacji zadań, które maja ponadlokalny charakter. Ponadto, ujęcie zadań 

w poniższym dokumencie, będzie użytecznym narzędziem w sytuacji, gdy będą czynione 

starania o pozyskanie na ich realizacje środków zewnętrznych, zwłaszcza z UE. 

 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak poruszył kwestie rolnictwa. Zapytał jak oblicza się wkład 

rolnictwa w PKB. Radny uważa, że rolnictwo w Powiecie Gostyńskim stanowi wiodącą 

dziedzinę. 

Kierownik Pan Michał Listwoń odpowiedział, że informacje oparte są na danych Banku 

Danych Regionalnych. Kierownik wyjaśnił, że ocena polskiego rolnictwa oparta jest na 

sytuacji rolnictwa w Europie. W Polsce występuje duża rozbieżność między wysokim 

zatrudnieniem a dochodowością rolników i udziałem w produkcji regionalnej lub globalnej.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński dodał, że w Polsce występuje niewłaściwa struktura 

rolnictwa. Mamy do czynienia z małymi gospodarstwami oraz z ukrytym bezrobociem. 

Starosta wyjaśnił, że PRL przedstawia sytuację jaka panuje w rolnictwie, niczego nie ocenia. 

Ponadto dokument musi zawierać problemy, by mieć w przyszłości podstawy do uzyskania 

środków unijnych. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zauważył, iż oddział dla przewlekle chorych w Poniecu 

nie jest własnością powiatu. 
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Radny Pan Jarosław Jędrkowiak stwierdził, że analiza SWOT powinna być bardziej 

sprecyzowana. Radny powiedział, że stwierdzenie, iż w ochronie zdrowia występuje niska 

jakość usług jest zapisem krzywdzącym. 

Radny Pan Robert Marcinkowski pogratulował dokumentu, który został przygotowany 

bardzo dobrze. Równocześnie Radny zauważył, że należy przewidzieć etaty wobec 

malejącej liczby uczniów. Radny stwierdził, że pogląd o braku doświadczenia gmin w 

zakresie współpracy jest poglądem krzywdzącym. Zaapelował, by następnym razem 

zaprosić radnych do udziału w pracach nad dokumentem i uspołecznić dyskusję. Radni 

zostaliby związani z PRL, gdyż byliby jego współtwórcami. 

Kierownik Pan Michał Listwoń zauważył, że projekt dokumentu był opublikowany i można 

było zgłaszać uwagi. 

Radny Pan Mirosław Waluś stwierdził, że w ten dokument włożono dużo pracy i powinno 

się go uchwalić jak najwcześniej. Radny zauważył, iż można go odczytywać w 

niejednoznaczny sposób. Temu dokumentowi brakuje dopieszczenia. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zasugerował, by do tworzenia PRL zaprosić fachowców. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński podsumował, iż powiat gostyński jest powiatem 

przeciętnym. Należy robić wszystko, by się wyróżniał. 

Radny Pan Robert Marcinkowski zauważył, że brakuje podmiotów odpowiedzialnych za 

realizację poszczególnych zadań. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu 
Gostyńskiego na lata 2007-2015. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 23/84/08 została podjęta głosami 4 „za” 

i 5 „wstrzymującymi”. 
 
Ad. 5 i 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w 

zakresie inwestycji przedstawiła Skarbnik Pani Eleonora Gościniak. 

 

W budżecie została uchwalona kwota na budowę hali sportowej wraz z zapleczem 

higieniczno-sanitarnym oraz parkingiem na ok. 30 miejsc postojowych w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu, 63-800 Gostyń, ul. Wrocławska 10 w wysokości  

2.000.000 zł.  

Zarząd proponuje rozłożyć roboty na trzy lata i skończyć inwestycję w 2010 r. Ponadto 

rozłożenie inwestycji na okres kilku lat pozwoli zachować reżimy technologiczne budowy. 
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Zaciągnięcie zobowiązania pozwoli ponadto rozpocząć procedurę postępowania 

przetargowego i wyboru wykonawcy. 

 

Radny Pan Leszek Kamiński zapytał dlaczego wzrosła wartość inwestycji. Radny zapytał o 

wymiary hali sportowej. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że wzrosły ceny materiałów 

budowlanych. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że poprzedni projekt nie uwzględniał życzeń 

straży pożarnej odnośnie przerobienia boiska na plac manewrowy dla wozów strażackich. 

Starosta wyraził nadzieję, że zostaną oszczędności i cała kwota przeznaczona na budowę 

hali sportowej nie zostanie wykorzystana. Starosta odpowiedział, że hala będzie 

pełnowymiarowa, widownia pomieści 200 miejsc siedzących. Przetarg zostanie ogłoszony na 

przełomie marca/kwietnia. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji. 
W wyniku głosowania uchwała Nr 23/85/08 została podjęta głosami 8 „za” 
i 1 „wstrzymującym”. 
 
Ad. 5 j 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu 

na 2008 rok przedstawiła Skarbnik Pani Eleonora Gościniak. 

 

Radna Pani Elżbieta Palka zapytała o kwestię zmniejszenia dotacji celowej oraz 

zwiększenie kwoty wydatków na remont elewacji ZSO w Gostyniu. 
Skarbnik Pani Eleonora Gościniak wyjaśniła, że ustawa zobowiązuje wojewodów do 

zmniejszania co roku o 10 % dotacji na domy pomocy społecznej.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że nie można czekać z remontem, gdyż 

sypiący się tynk stanowi zagrożenie dla przechodniów. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2008 rok. 
W wyniku głosowania Uchwała nr 23/86/08 została podjęta głosami 9 „za”. 
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Ad. 6 
 

Stanowisko radnych Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie wyrażenia poparcia dla działań 

podjętych przez przedstawicieli samorządów z terenu powiatu gostyńskiego w sprawie 

budowy obwodnicy Gostynia i Piasków. 

 

Radny Pan Mirosław Waluś zauważył, iż należy upominać się o remont drogi nr 12 i 434. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak stwierdził, iż należy zmienić zapis „za radnych” 

i wprowadzić „w imieniu radnych”. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński zaapelował, by nie spierać się o to, w którym miejscu 

ma przebiegać obwodnica tylko cieszyć się, że Gostyń uzyskał środki. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie stanowisko radnych Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie wyrażenia poparcia dla działań podjętych przez 
przedstawicieli samorządów z terenu powiatu gostyńskiego w sprawie budowy 
obwodnicy Gostynia i Piasków. 
W wyniku głosowania stanowisko została przyjęte głosami 9 „za”. 
 
Ad. 7 
 

Analiza zrealizowanych zadań inwestycyjnych w 2007 roku. 

 

Materiały stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

                                                                           Przewodnicz ący  
                                          Komisji Bud żetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 
 
                                                                            Hen ryk Sadzki 

 

Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 


